

伯利衡宿舍高桌晚宴

Bethlehem Hall High Table Dinner

1/4/2009



嘉賓講者化妝師林汎珈小姐與嘉賓及伯宿同學合照留念。
The guest speaker, Miss Janice Lam, make-up artist, posed a group photo with guests and residents of Bethlehem Hall.

陳震夏宿舍高桌晚宴

Chan Chun Ha Hostel High Table Dinner

2/4/2009



嘉賓講者中原集團主席施永青先生與嘉賓及陳宿同學合照留念。
The guest speaker, Mr Shih Wing-ching, Chairman, Centaline (Holdings) Company Limited, posed a group photo with guests and residents of Chan Chun Ha Hostel.

2009年書院畢業同學惜別會 15/4/2009

2009 Graduation Class Farewell Assembly

《聚聯社》社長李兆敏同學(最左)代表本年度畢業班致送紀念品給書院，由書院院長馮國培教授(右二)、書院輔導長王香生教授(左二)及校友會會長殷巧兒女士代表接受。



Miss Amenda Lee, Chairlady of the 2006 Class Society (far left), presented a souvenir on behalf of the 2009 graduates to United College. Professor Fung Kwok-pui, College Head (second from right), Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (second from left), and Ms Lina Yan, President of the College Alumni Association received the souvenir.



畢業班同學代表各自訴說心底話，分享書院生活的點滴。

Representatives from 2009 graduates shared fond memories of their College life during their undergraduate studies.

湯若望宿舍高桌晚宴 16/4/2009

Adam Schall Residence High Table Dinner

嘉賓講者2008年香港十大傑出青年何嘉麗女士(左)出席高桌晚宴並為湯宿同學作短講。

The guest speaker, Ms Ho Ka-lai Connie, the 2008 Ten Outstanding Young Person (left), delivered a talk at the high table dinner for students of Adam Schall Residence.



書院教職員聯誼會、書院生活委員會及校友會——元朗文化遊

UC Staff Association, College Life Committee and Alumni Association - Yuen Long Cultural Trip

18/4/2009

合共三十一名教職員、校友及家屬參加元朗文化遊，並品嚐特色圍村菜。

Thirty-one College staff, alumni and their families joined the Yuen Long Cultural Trip and enjoyed walled village cuisine.

